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Vragen van het lid Van Oosten (VVD) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «Wapenbeleid faalt» (ingezonden 9 februari 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Wapenbeleid faalt»?1 

Vraag 2
Wat is uw algemene reactie op de titel van het artikel? 

Vraag 3
Klopt het dat reeds verschillende malen door het Britse National Crime 
Agency zou zijn aangegeven dat een exponentiële groei is waar te nemen in 
de groei van wapens naar Nederland en de doorvoer naar het Verenigd 
Koninkrijk? Wat is hiermee gedaan? 

Vraag 4
Heeft het National Crime Agency ook suggesties gedaan hoe de illegale 
wapenimport cq. export is te stoppen? 

Vraag 5
In hoeverre klopt het bericht dat het beleid in het Verenigd Koninkrijk ten 
opzichte van illegale wapens scherper is dan in Nederland? Waar zitten de 
verschillen? Welke lessen kunnen wij van de Britten leren op dat vlak? 

Vraag 6
Welke organisatie heeft in Nederland de regie als het gaat om het aanpakken 
van illegale wapens? Is voldoende capaciteit en inhoudelijke expertise bij de 
opsporingsdiensten beschikbaar voor het concreet aanpakken van de 
wapenhandel? 

Vraag 7
Welke aanpassingen worden overwogen in de Wet wapens en munitie 
(Kamerstuk 34 432)? Welke bijdrage levert deze wet in het terugdringen van 
illegale vuurwapenbezit in Nederland?

1 Telegraaf van 4 januari jl.
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